



ÉCOLE PIERRE-CHIASSON

119 Deblois Road, Tignish PE C0B 2B0 902-882-0475



MEMO

Thursday, November 9th | 2023

Mme Rachelle Gallant
Principal

Note from the Principal

A small reminder to please call the school office before 2 pm if you need to make any changes to your child's bus schedule. We kindly request that you use your child's agenda as the preferred method of communication for these updates. Thank you for your cooperation!

Good news! Our school website is updated weekly with the latest information. You can find a calendar featuring upcoming activities and the menu for the month. Stay informed and connected with us online!

pierrechiasson.edu.pe.ca

Have a great week!
Rachelle and Raquel

Upcoming Activities

Theme Day: Tuesday, November 14th

- Crazy Hair Day**

Parent Teacher Interviews

The parent/teacher interviews will be held on the evening of Thursday, November 23rd from 4 p.m. until 7 p.m. and Friday, November 24th from 9 a.m. to 12 p.m. More details to come.

Christmas Concert

The Christmas Concert will be on Tuesday, December 12th.
(Storm date: Thursday, December 14th)

Reminders:

- The Facebook group "Parents of/de l'École Pierre-Chiasson" will close on November 15th.
- Fridays are PJ/Hat day to raise money for Student Council (\$1)



Important Dates

- 13 nov. | Statutory Holiday (No School)
- 15 nov. | Photo Retakes
- 16-17 nov. | Annual Convention (No School)
- 24 nov. | Parent-Teacher (No School)

Home and School

Our Home and School Committee is once again organizing the annual Christmas prize bingo! Please see attached poster.





ÉCOLE PIERRE-CHIASSON

119 Chemin Deblois, Tignish PE C0B 2B0 902-882-0475



MÉMO

Le jeudi 9 novembre | 2023

Mme Rachelle Gallant
Directrice

Message de la direction

Un petit rappel de s'il vous plaît appelez le bureau de l'école avant 14h si vous avez besoin d'apporter des changements à l'horaire d'autobus de votre enfant. Nous vous prions de bien vouloir utiliser l'agenda de votre enfant comme méthode préférée pour ces mises à jour. Merci de votre collaboration!

Bonnes nouvelles ! Le site web de l'école est mis à jour à chaque semaine avec les dernières informations. Vous y trouverez un calendrier des activités à venir ainsi que le menu du mois. Restez informés et connectés avec nous en ligne !

pierrechiasson.edu.pe.ca

Bonne semaine !
Rachelle et Raquel

Activités à venir

Journée Thème: le 14 novembre

- Cheveux fous

Rencontres parents-enseignants

Les rencontres parents-enseignants seront le 23 novembre de 16h00 à 19h00 et le 24 novembre de 9h00 à 12h00. Plus de détails à venir.

Spectacle de Noël

Le spectacle de Noël sera le mardi 12 décembre. (En cas de tempête : jeudi 14 décembre.)

Rappels :

- Le groupe Facebook "Parents of/de l'École Pierre-Chiasson" fermera le 15 novembre
- Tous les vendredis - Journée pyjamas/chapeau au profit du Conseil Étudiant (1\$)



Dates importantes

- 13 nov. | Jour férié (pas d'école)
- 15 nov. | Reprises de photos
- 16-17 nov. | Congrès Annuel (pas d'école)
- 24 nov. | Rencontres parents (pas d'école)

Comité des parents

Le comité des parents organisent encore une fois le Bingo de Noël! S.V.P. voir affiche envoyer.

